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 شكر و عرفان
 

الحمد لله رب العالمٌن، حمدا ٌوافً نعمته، و ٌكافً مزٌده، و ٌضاهً       

 كرمه، لا شكر بعد شكر الله عز و جل الذي وفقنً فً هذا العمل المتواضع.

" الذي شرفنً قحقاح وليدكما أتوجه بالشكر الجزٌل الى الأستاذ "      

و لما منحنً من توجٌهات و لم ٌبخلنً من  بموافقته للإشراف على هذا البحث

 نصائح فإلٌه أدٌن بالشكر و أعترف بالجمٌل.

" التً كان لها شعنبي صابرةكما أتوجه بالشكر الجزٌل الى الأستاذة "     

 والتً لم تدخر جهدا لمساعدتً.  فضل كبٌر فً انجاز هذا البحث.

رئٌسا " مقران ريمة"ذة ٌل لأعضاء لجنة المناقشة الأستامع الشكر الجز     

لى كل إلتشرٌفهم لمناقشة هذا البحث و مقررا  " عثماني عزالدين"والأستاذ 

 لً ٌد المساعدة من قرٌب أو بعٌد. هممدو ٌعجز اللسان عن شكرهم من
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Abstract 

        This study goes with the development witnessed information technology 

and its legitimate and illegitimate use. The latter is used by terrorists to reach 

their goals namely horrifying people through hacking websites. 

         Cyber-terrorism crime is more dangerous than conventional terrorism, 

for it uses modern information technology. It is a crime like other sorts of 

crime. It has elements, objectives and characteristics making it distinct from 

other types of crimes. 

        Cyber-terrorism is considered as a threat to all countries. Thus, it must be 

overcome within the country and there must be international cooperation to 

defeat this phenomenon.         

 


